
 

 
 
 
 
Kallelse till styrelsemöte 2022-02-21 på Lindhem  
09.00 – 11.00  
 
Dagordning: 
 
§1 Mötets öppnande  
 
§2 Godkännande av dagordningen. 
 
§3 Samrådsverksamheten. 
      
§4 Godkännande av styrelseprotokoll nr 1/2022.  
 
§5 Rapporter 
- Ekonomi 
- Seniorernas Hus status 
- Medlemmar 
- Reseverksamheten 
- Programverksamheten 
- Friskvårdsverksamheten 
- Hemsidan 

 
§6 Årsbokslut  
 
§7 Årsmötet 
 
§8 Övriga frågor    
 
§9 Nästa styrelsemöte beslutas vid senare tillfälle.  
 
§10 Mötets avslutande  
 
 
 
 



  

Lasse Ö/2022-02-20 

 

Ekonomirapport feb 2022 (nr 2) 

 

Resultat/bokföring  

Finns inte så mycket att rapportera. Föregående år resultat är ombokat och ut-

/ingående balans är bokade i Visma. Bokföring av årets händelser har gjorts tom 

den 16 feb. Resultatet ligger på -20 225 kr, där de största posterna är tryckning av 

vårprogrammet (12 500 kr) och porto (7 700 kr, varav utskick av vårprogrammet 

utgör 6 500 kr)  

 

Budget 2022 

Den föreslagna budgeten, med ett beräknat resultat på -46 360 kr är inmatad i 

Visma. 

 

Övrigt 

De ej fakturerade hyrorna för Lindhem är återigen påtalade för Vuxenskolan. 

Enligt uppgift hade uppgiften ”fallit mellan stolarna”, men skall nu åtgärdas. 

Fakturorna har nu kommit och betalats. 

 

Efter kontakter med Handelsbanken så verkar det som att de i november 

inlämnade ansökningshandlingarna hamnat i vad man brukar benämna 

”jäsningshögen” eller med andra ord bortglömda frågor. Efter ny kontakt med 

banken har dom meddelat att dom ej kan hitta dokumenten. 

Frågan är, skall vi över huvud taget gå vidare med bankbytet eller stanna kvar i 

Swedbank? 



Ämne: Stora Vilunda
Från: Ane�e Harmark <ane�e.harmark@upplandsvasby.se>
Datum: 2022-02-16 12:09
Till: "ulf.grufman@spfvasby.se" <ulf.grufman@spfvasby.se>, 'SPFstyrelsen'
<styrelsen@spfvasby.se>

Hej!

Här kommer en uppdatering hur arbetet framskrider i Stora Vilunda.

· Allt hantverksarbete är så go� som klart. Det ända som återstår är dörröppnare för rörelsehindrade �ll
y�erdörren.

· Arbetet för parkeringsplatser �ll rörelsehindrade (2 st) är beställt men ej färdigt.

· Möblering för hela huset är igång, imorgon kommer de sista möblerna upp �ll huset.

· Allt är storstädat och fint J.

· Tavlor är uppsa�a.

· Access punkterna �ll WiFi har for�arande inte kommit, det finns fast uppkoppling i de flesta rum.

· Kaffekokare, tekokare är på plats och även micro på övervåningen (på undervåningen finns det redan).

· Servis och bes�ck finns på plats.

Vänliga hälsningar Ane�e
--------------------------------------
Ane�e Harmark
Administratör Messingen
Tel:0736-549846
Ane�e.harmark@upplandsvasby.se

Stora Vilunda
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____________________________________________________________________________________________________________ 

Postadress: 

Stöd & Process 

Upplands Väsby kommun 

194 80  Upplands Väsby 

Besöksadress: 

Dragonvägen 86 

Telefon: 08-590 970 00 

Postgiro: 5043-5 

Bankgiro: 745-3061 

E-postadress: 

upplands.vasby.kommun@upplandsvasby.se  

Internetadress:    www.upplandsvasby.se 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
Minnesanteckningar 

Kultur- och fritidskontoret  

Maria röstberg  

   08-590 975 51 2022-02-10 

  

Maria.rostberg@upplandsvasby.se  

  

Minnesanteckningar från möte mellan SPF och Upplands Väsby 
kommun 2022-02-10 
 
Närvarande: 

 

Från UVK: Maria Röstberg, Maria Fälth 

Från SPF: Ulf Grufman, Annika Genberg, Bengt Svensson, Siv Rosenqvist 

 

 

Syftet med mötet var att föra fortsatta diskussioner kring lokaler för SPF i Stora 

Vilunda. SPFs styrelse inkom med en skrivelse till kommunen och efterfrågade ett 

möte för att diskutera bland annat vilka rum som ska hyras av SPF kontra tillhöra de 

allmänna ytorna i Seniorernas hus, hyresnivå och andra praktiska spörsmål. 

 

SPF framförde att man vill se som sina egna: 

 rum 306 kontor 

 rum 307 förråd 

 rum 304 mötesrum, fikarum etc. 

 rum 303 styrelsemöten, cirklar etc.  

 

Man framförde också att man vill ha förtur till det stora rummet 301, samt möjlighet att nyttja 

pentryt (genom tx låsbara skåp), med hänsyn till att det är ett rum som måste möjliggöra passage 

till och från trappa och storrum. 

 

SFP framförde att man vill se en lägre hyreskostnad med hänsyn taget till PROs hyresnivå. En 

summa som diskuterades på mötet var hälften av PROs hyra, som, om de rum som listats ovan 

som SPFs egna skulle ingå, för SPF skulle innebära en hyra på ca 250 kr/kvm/år. 

 

Ett resonemang fördes om det stora rummet 301 och möjligheten till förtur. Kommunen framhöll 

att rummet enklast förhyrs via Messingen, som är generöst bemannad och som kan ge snabb 

information till möjliga hyresgäster. SPF betonade att man gärna vill ha förtur till det rummet, 

och att en bra rutin för kommunikation och deadline mellan föreningen och kommunen behöver 

upprättas.  

 

Kommunen berättade att ett beslut behöver tas inom kort kring finska PROs eventuella önskemål 

och behov. 
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Dessa frågor tar kommunen med sig och resonerar om, och återkommer till föreningen inom kort 

med besked kring. 

 

I övrigt diskuterades frågor av mer praktiskt natur, så som parkeringsplatser, önskemål om 

hörslinga och ramper. Dessa frågor tas vidare till Messingenenheten att fortsätta arbeta med i 

nära dialog med föreningarna. Vissa kommer också tas upp på ett ”Seniorernas husrådsmöte” 

med en större församling seniorföreningar då de berör flera parter. 

 

Precis som tidigare kommer ett veckobrev att skickas ut med senaste nytt, via Messingenenheten 

till SFPs ordförande. 

 

 

 

Maria Röstberg 

Kultur- och fritidschef 



SPF Rapport från medlemssekreteraren 23/1 – 19/2 2022 

Förändring för perioden: 16 nya medlemmar, 17 har ansökt om medlemskap,  

1 övertagen, 1 överflyttad, 3 avlidna, 7 utträden, 3 borttagna p.g.a. 3 månaders 

regeln. Detta betyder att vi den 19/2 har 1172 aktiva medlemmar + 19 

vänmedlemmar.                                                                            

Nya medlemmar: Nalle Ahlm, Margareta Vidén, Leena Nordmalm,                         

Annie Christine Brunsberg Bergman, Ingrid och Sven Norling, Susanne Sundell, 

Marie André, Christina Wiss, Bo Andersson, Marianne Rademacher,                            

Siv och Sören Eriksson, Susanne Norberg, Kenneth Brynolfsson och Eva 

Svensson 

Återinträtt: ---------- 

Nya godkända-ej aktiverade (ej betalat avgift ännu): Kerstin Andersson,  

Margareta Larsson, , Roland Storm, Anne-Marie Zetterberg, Bo Rånman, Lilian 

Edvall, Barbro Johansson Hed, Jan-Olof Sandberg, Jan-Olof Berglund, Börje och 

Margareta Sjöholm, Ulla Stattin, Carl Gullman och Pia Davinder, Marja-Leena 

Niemistö, Olaf Borghoff samt Patricia Sylvester Cornefelt 

Övertagen medlem: Marianne Almberg från Grindslanten, Sollentuna 

Överflyttad medlem: Marie Gustavsson till Tunasol, Sollentuna 

Avlidna: Mari Hedlund- hm, Peter Fischbach och Sven-Olof Sandberg  

Utträde: Nina Waradi, Monica Ahnqvist, Åke Larsson, Ulla Edvall, Alia Husein 

Salim, Maud Eriksson och Bo Jonsén. 

Vänmedlem inträde: Karin Lönnberg, Bromma 

Vänmedlem utträde: --------- 

Vänmedlem avliden: --------- 

Borttagen p.g.a. 3 mån.regeln: Evangeline Skoglund, Ulla-Lena Lindensparr och 

Ivana Starhill 

                                                                                                              Forts. 



Tack för uppvaktning: Anna Wiberg, Sten Deutgen, Barbro Bärring, Gunnevi 

Norgren, Lillemor Törsleff, Bengt Thorburn, Carl-Olof Odehammar 

och Lars Winberg                

Uppvaktningar mars 2022:                                                                                                       

1/3 85 år Berit Lundblad                                                                                         

14/3 80 år Terttu Ajnehagen                                                                         

15/3 80 år Marianne Frenne                                                                                  

19/3 80 år Siv Rydén                                                                                        

20/3 95 år Erik Jonasson                                                                           

27/3 80 år Britt Björklund                                                                                         

28/3 80 år Kate Johansson                                                         

 

  /Siv                                                                                     

                                                                                                               

                          

 



SPF – Rapport från Resekommittén 2022-02-21 

 

Endast några få ändringar sedan januari månadsrapport. De är markerade med rött. 

 

Resor våren 2022 

Klässbols Linneväveri med Arvika Konstmuseum och Rackstadmuseet 20-21 april. Bokning 
pågår. Anmälningstiden förlängd till 23 februari. 

Bryssel 6-9 maj. Platser finns. 

Vadstena med Visingsö, Gränna, Huskvarna och Linköping 17-19 maj. Bokning pågår. 

Konstresa Köpenhamn med Louisiana 9-11 juni. Bokning pågår. Kommer att bli ”del i resa” 
hos ReseSkaparna. Vi fyller inte en egen resa. 

 

Resor hösten 2022 

Höga kusten 16-19 augusti. Fullbokad, väntelista. 

Långkryssning med Viking Cinderella till Ystad och Visby 28-31 augusti. Bokning pågår. 

Transsylvanien 6-11 september. Vi reser tillsammans med SPF Gävle.  

Golfresa Spanien är under planering. Ändrat datum till 28 september – 3 oktober, bättre 
flygpriser.  

Vi har påbörjat planering för julbord. 

 

 

För Resekommittén 

Inga-Lill 

 

   

 

 

 

 

 

 

 



SPF Rapport från programkommittén 220218 
 
Programkommittén har haft möte den 8 februari för att planera månadsmöten, 
aktiviteter inför hösten 2022. Nästa möte är planerat till 22 februari. 
Vi är glada över att vi har värvat en ny medlem i Programkommittén, Marianne 
Idebring som är nybliven pensionär.  
Klara Soppteater som ställdes in den 26 januari var fullbokad och väntelista. 
Ny datum 24 mars, kommer inte att utannonseras. 
10 februari Konstvinsning i tunnelbanan,  20 personer deltog. Mycket intressant 
guidning där flera vackara stationer besöktes, från Fridhemsplan till Hjulsta. 
15 februari Polismuseet, 1 timmes guidning av en entusiastisk och kunning guide. 
20 personer deltog. 
16 februari Vårcafé på Linhem där vi fick lyssna på Patrik Söderlund som berättade 
om hur  vi uppfattar vår omvärld, det som kallas kognition. Vi genomförde några 
praktiska övningar, som visade hur många ”fallgropar” det finns. Många positiva 
kommentarer fråm deltagarna. 
24 februari Årsmöte. Underhållning i scenrummet av Kavaljererna och Birgitta, som 
ställer upp med kort varsel, eftersom Martin Östergren inte kunde medverka. 
23 februari Vrakmuseét  inställt flyttat till den 27 april, meddelats på hemsidan. 
28 mars Ljunglöfska slottet,fulltecknat, l ång väntelista. 
31 mars Ljunglöfska slottet, nytt besök. Alla på väntelistan har erbjudits plats.  
Ingen annonsering. 
Övriga aktiviteter kommer att genomföras som planerat. 
Båda Litteraturcirklarna har startat denna vecka på Lindhem. 
Handarbetscirkeln har startat 31 januari. Rubinen har  nu öppnat igen  och 
handarbetcirkeln hålls under Rubinens ordinarie öppettider, så problemet är löst. 
 
 
 
 
 
220218 
Gunnevi Norgren 
 



 
Britt Söderlund  Friskvårdskommittén  

 

Rapport  Friskvård  februari 2022 

 

Aktiviteter  

Alla aktiviteter rullar på som planerat. Det är stort intresse för mattcurling där vi fått flera nya 

medlemmar, men deltagarantalet ryms fortfarande inom maxantalet för tre mattor dvs 24 

deltagare/tillfälle. 

 

Långpromenader 

Planering pågår för att starta långpromenader på onsdagar från slutet av mars fram till midsommar. 

Eftersom vi nu får åka kollektivt kommer vi att anordna några av promenaderna utanför Väsby. 

 

Ombyggnad Vilundahallen 

Konsultrapporten om önskemål vid ombyggnad av Vilundaparken ”lågdelen” har lämnats till 

kommunen och finns nu i med i kommunens lokalförsörjningsplan. Inga beslut är tagna men om 

politikerna belslutar att göra en om- eller tillbyggnad så påbörjar man  en mer detaljerad 

behovsanalys. Om det sker har vi blivit lovade att bli delaktiga i projektet på något sätt. 

 

Ny medlem i Friskvårdskommittén. 

Vi förstäker vår kommitté med en femte medlem, då vi behöver föryngring, nya ideér och upplärning 

av framtida efterträdare. Pia Nordström är ny medlem i SPF, född -60 och aktiv pingisspelare. 

 

 

 
 

 


